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Mødereferat 
 

15. december 2021 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: HNI Ordstyrer: FL 

Deltagere:  

Peter von der Fehr (PF), , Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), Flemming Larsen (FL), 
Charlotte Braun (CP), Ejd.mester Stig Christophersen (SC), Helle Nielsen (HN) 

 

Afbud: Susanne Petersen (SP), Marianne Kjølbye (MK) 

 

Gæster: Ingen 

Referat 

Punkt 1 Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Der blev ikke lavet referat af møde den 22/11-2021.  

• HNI blev valgt som referent 

Punkt 2  Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Ingen punkter 

Punkt 3  Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Internet 
Der er udformet et brev omkring kompensation for manglende internet. Dette brev uddeles 
snarest til beboerne, som tilbydes kr. 200 i kompensation i januar 2022 husleje. 

• Fakta 
Trods gentagne henvendelser til Faktas personale flyder det stadig med mad og affald. Der 
blev aftalt, at STCH udformer et brev til holdingselskabet, hvor der advares om opsigelse af 
lejemål, hvis oprydning ikke bliver et fast punkt for personalet fremadrettet. 

• Selskabslokale 
Følgende bedes foretaget: 
 - Film påsættes på vinduer i indgangspartiet 
 - Ny køkkenvask og blandingsbatteri 
 - Nye drypbakker under opvaskemaskinerne 
 - Afkalkning af kaffemaskiner og el-kedel 
 - Komfurer skal stå i vater 

• Markvandring 
STCH kommer med dato til bestyrelsen 

 

Orienteringen blev taget til efterretning 
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Punkt 4 Henvendelser fra beboere 

Diskussion/Beslutning:  

 

Der var henvendelse omkring tilladelse til at have rollator stående i opgang. 
Beboeren er blevet besvaret. Det kan ikke gives, idet Bygningsregulativet betegner opgange, trapper, 
svalegange mv. som flugtveje, og disse skal til enhver tid holdes fri, så eventuelt redningsfolk kan 
arbejde uhindret. Det gælder alt i opgange, hverken sko, blomster, barnevogne, rollatorer mv må stå i 
opgangen. Beboeren er blevet tilbudt at få opsat en krog udenfor opgangen, som rollator kan låses 
fast til. 

En anden beboer har spurgt om han kunne benytte det stik der allerede er monteret i hans carport til 
opladning af hans bil. 
Lejeren vil blive oplyst, at dette godt kan lade sig gøre ud fra de oplysninger bestyrelsen har fået mht 
krav til watt og ampere. Samtidig bliver beboeren oplyst, at de selv skal betale for strømmen. 

 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

Punkt 5 Øvrige punkter 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Kalender for 2022 
Kalenderen blev gennemgået og godkendt til at gå i tryk. 
 

• Arrangementer  
Der blev KRAFTIGT pointeret at SAMTLIGE felter på deltagerlister til f.eks. jul og fastelavn skal 
udfyldes, så der ikke er tvivl om køn, alder, navn og adresse. 
Bestyrelsen accepterer IKKE at stå og skulle aflevere gaver til et lille barn, hvor der mangler en 
gave. 

 

Orientering blev taget til efterretning. 

 

 

Punkt 8  Eventuelt 

Diskussion/Beslutning:  

• Intet 

 

 
Næste bestyrelsesmøde: 
Næste møde er ? 2022 kl. 18:45 
Mødet sluttede kl. 21.30 

 

 

  

 


